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Protokół posiedzenia nr 40/2021 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

w dniu 27 kwietnia 2021r. od godz. 15.15 do godz. 18:30 

 

Skład komisji – 10 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 9 członków – lista obecności 

stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Nieobecny – Radny Ryszard Teodor Szymański  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

• Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

• Prezes KTBS – Hryniewicz Elżbieta 

• Prezes KEC „Komec” – Michał Krasiński 

• Prezes PGK „Komunalnik” – Dariusz Cycan 

• Prezes MWiK – Paweł Popławski 

 

Ad. pkt  1. 

Posiedzenie otworzył Krystian Abramowicz - Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Rady 

Miejskiej, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Komisji Krystian Abramowicz przedstawił porządek obrad - zgodnie z zał. nr 2.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Analiza informacji z funkcjonowania spółek komunalnych za 2020r.  

4. Opinia wniosku A.M. w sprawie repatriacji. 

5. Opinia wniosku V.V. w sprawie repatriacji. 

6. Opiniowanie projektów  uchwał w sprawach: 

6.1 zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

6.2 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.  

6.3 zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej 

Kętrzyn. 

6.4 uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2021-2025”. 

6.5 nadania nazwy ulicy „Wiosenna”   w mieście Kętrzyn. 
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6.6 nadania nazw ulicom w mieście Kętrzyn. 

6.7 powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie i nadania jej statutu. 

6.8 zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018 r.  w sprawie 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej 

Kętrzyn. 

6.9  zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie przeprowadzenia kontroli. 

6.10 wystąpienie ze Związku Miast Polskich. 

6.11 przekazania pisma według właściwości. 

7. Informacje, zapytania i wolne wnioski.  

8. Przyjęcie protokołu nr 39/21. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 9 członków  w głosowaniu  9 głosów 

„za” – porządek został przyjęty. 

Ad. pkt 3 Analiza informacji z funkcjonowania spółek komunalnych za 2020r.  

Prezes KTBS  Hryniewicz Elżbieta przedstawiła informację z zakresu funkcjonowania spółki „KTBS” 

Prezes KEC „Komec”  Michał Krasiński przedstawił informację z zakresu funkcjonowania spółki 

„Komec”. Prezes Dariusz Cycan omówił sytuacje finansową spółki „Komunlanik”, najważniejsze 

zdarzenia w 2020 roku. Prezes Paweł Popławski przedstawił informacje dotyczące funkcjonowania 

MWiK. Informacja z zakresu funkcjonowania spółek komunalnych stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Radny Jerzy Baranowski – zadał pytanie: jaki jest poziom zainteresowania lokatorów na wymianę 

pieców węglowych na piece gazowe i w jaki sposób zachęcamy do tego typu wymiany ? 

Prezes KTBS – Elżbieta Hryniewicz – poinformowała, że cała inwestycja realizowana jest na wniosek 

podań mieszkańców. Realizujemy sukcesywnie wymianę tych pieców na ekologiczne. Dysponujemy 

ograniczoną ilością środków finansowych przeznaczonych na przedmiotową dotacją. W 2021r 

dostaliśmy dotację tylko na wymianę 10 pieców.   

Radny Zbigniew Nowak – zadał pytania: 

1. Ile w tych 247 budynkach zarządzających jest lokali? 

2. Ilu administratorów KTBS zatrudnia i ile lokali przypada na administratora?. bo uważam, że 

jest zbyt mało administratorów. 

Prezes KTBS – Elżbieta Hryniewicz – poinformowała, że szczegółową informację przygotuje na sesję. 

Gmina miejska Kętrzyn ma 593 lokali mieszkalnych a KTBS 295 lokali natomiast 247 to są wspólnoty 

mieszkaniowe. My zarządzamy budynkiem a nie lokalem.  

Radny Zbigniew Nowak – poinformował, że tworzy się nielegalne wysypisko śmieci przy garażach na 

ul. Rynkowej, działkowicze nie tylko wyrzucają lodówki, pralki, w nocy ktoś to dostarcza, również na 

ul. Westerplatte pojawiają się elektrodpady.  

Dariusz Cycan – poinformował, że tę działkę za mojej kadencji sprzątaliśmy ze trzy razy wywieźliśmy 

kilka ciężarówek odpadów. Tam się odbywa rozbiórka tych części AGD, samochodówka itd.  Natomiast 
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działka jest miejska ja jako „Komunalnik” mogę pomóc i chciałbym pomoc ale sam nie mogę nic 

zrobić, ponieważ tam jest taki zagajnik rosną drzewa, krzaki gdzie bardzo łatwo się ukryć i należy tą 

działkę uporządkować. Moja propozycja to zamontowanie monitoringu lub ogrodzenie lub sprzedanie 

działki i należy wypracować wspólnie plan nad tą działką razem ze Strażą Miejską.  

Ad. pkt 4 Opinia wniosku A.M. w sprawie repatriacji. 

Przewodniczący Komisji Krystian Abramowicz odczytał opinię Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

Poinformował, że Burmistrz Miasta Kętrzyn z uwagi na brak gotowych do zamieszkania lokali 

komunalnych oraz trudności w zapewnieniu zatrudnienia repatriantom negatywnie zaopiniował w/w 

wniosek. Mając powyższe na uwadze na chwilę obecną Gmina Miejska Kętrzyn nie ma możliwości 

stworzenia właściwych i godnych warunków do osiedlenia.  

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania wniosku A.M w sprawie repatriacji. Komisja przy  

udziale  9 członków obecnych na sali w głosowaniu  4 głosy „za” 2 głosy „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się”– pozytywnie zaopiniowano wniosek.  

Ad. pkt 5 Opinia wniosku V.V. w sprawie repatriacji. 

Przewodniczący Komisji  Krystian Abramowicz odczytał negatywną opinię Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania wniosku V.V w sprawie repatriacji. Komisja przy  

udziale 9 członków obecnych na sali w głosowaniu  3 głosy „za” 1 głos „przeciw”, 4 głosy 

„wstrzymujące się”; 1 osoba nie brała udziału – pozytywnie zaopiniowano wniosek.  

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania wniosku V.V w sprawie repatriacji. Komisja przy  

udziale  9 członków obecnych na sali w głosowaniu  2 głosy „za” 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”– pozytywnie zaopiniowano wniosek.  

Ad. pkt 6 Opiniowanie projektów  uchwał w sprawach: 

6.1 Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXIII/230/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021 – 2033. Jednocześnie 

poinformowała, że wpłynęła autopoprawka Burmistrza Miasta aby wprowadzić zmiany w załączniku nr 

3 Objaśnienia do projektu uchwały dodaje się punkty: 

Zmniejszenie wydatków bieżących przeznaczonych na promocję miasta w wysokości 130.000 zł          

i rozdysponowanie ich na: 

 - zakupy towarów i usług związanych z prawidłowym funkcjonowaniem infrastruktury drogowej  - 

30.000 zł, 

- dofinansowanie zadań własnych Gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu, wyłonionych w drodze 

otwartego konkursu ofert – 50.000zł; 

- dotacja dla Kętrzyńskiego Centrum Kultury – 50.000zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do autopoprawki i Przewodniczący przystąpił  do jej  przyjęcia przy udziale 

19 członków w głosowaniu – 7 głosów ”za”; 0 głosów „przeciw” 2 głosy „wstrzymujące się” – 

autopoprawka została przyjęta. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką.  
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Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 9 członków, obecnych na sali, w głosowaniu 7 

głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się” ,– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

6.2 Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Kętrzyn na rok 2021. Jednocześnie poinformowała, że wpłynęła autopoprawka Burmistrza Miasta aby 

dokonań przesunięcia środków w ramach posiadanego budżetu w celu dostosowania budżetu do 

potrzeb realizowania projektu pn. „TIK” w Szkole Podstawowej nr 3 w Kętrzynie.  

Komisja nie zgłosiła uwag do autopoprawki i Przewodniczący przystąpił  do jej  przyjęcia przy udziale 9 

członków w głosowaniu – 7 głosów ”za”; 0 głosów „przeciw” 2 głosy „wstrzymujące się” – 

autopoprawka została przyjęta. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką.  

Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 9 członków, obecnych na sali, w głosowaniu 7 

głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

6.3 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miejskiej Kętrzyn. Poinformowała, że uchwała określa zasady  wynajmowania lokali oraz 

kryteria, jakie powinny spełniać osoby ubiegające się o wynajem lokali z mieszkaniowego zasobu 

Gminy Miejskiej Kętrzyn. Określa w szczególności: 

- wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą oddanie w najem lokalu na czas 

nieoznaczony i najem socjalny lokalu oraz wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą 

stosowanie obniżek czynszu, 

- warunki zamieszkiwania kwalifikujące wnioskodawcę do ich poprawy, 

- kryteria wyboru osób, którym przysługuje pierwszeństwo zawarcia umowy najmu lokalu na czas 

nieoznaczony i umowy najmu socjalnego lokalu, 

- warunki dokonywania zamiany lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz 

zamiany pomiędzy najemcami lokali należących do tego zasobu a osobami zajmującymi lokale w 

innych zasobach, 

- tryb rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali zawierany na czas nieoznaczony i najem 

socjalny lokali oraz sposób poddania tych spraw kontroli społecznej, 

- zasady postępowania w stosunku do osób, które pozostały w lokalu opuszczonym przez najemcę lub 

w lokalu, w którego najem nie wstąpiły po śmierci najemcy,  

- warunki, jakie musi spełniać lokal wskazywany dla osób niepełnosprawnych,  

z uwzględnieniem rzeczywistych potrzeb wynikających z rodzaju niepełnosprawności, 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wniosła uwag i Przewodniczący  

Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 9 członków obecnych na sali, w głosowaniu 6 głosów 

„za”; 3 głosy „wstrzymujące się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

6.4 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
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Zasobem Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025. Poinformowała, że wieloletni program 

gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy powinien obejmować w szczególności: 

1) prognozę dotyczącą wielkości oraz stanu technicznego zasobu mieszkaniowego gminy  

w poszczególnych latach; 

2) analizę potrzeb oraz plan remontów i modernizacji wynikający ze stanu technicznego budynków i 

lokali, z podziałem na kolejne lata; 

3) planowaną sprzedaż lokali w kolejnych latach; 

4) zasady polityki czynszowej oraz warunki obniżania czynszu; 

5) sposób i zasady zarządzania lokalami i budynkami wchodzącymi w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy oraz przewidywane zmiany w zakresie zarządzania mieszkaniowym zasobem gminy w 

kolejnych latach; 

6) źródła finansowania gospodarki mieszkaniowej w kolejnych latach; 

7) wysokość kosztów w kolejnych latach, z podziałem na koszty bieżącej eksploatacji, koszty 

remontów oraz koszty modernizacji lokali i budynków wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy, koszty zarządu nieruchomościami wspólnymi, których gnilna jest jednym ze 

współwłaścicieli, a także koszty inwestycyjne; 

8) opis innych działań mających na celu poprawę wykorzystania i racjonalizację gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy, a w szczególności: 

a) niezbędny zakres zamian lokali związanych z remontami budynków i lokali, 

b) planowaną sprzedaż lokali.  

Radny Zbigniew Nowak – poinformował, że zauważył różnicę pomiędzy zasobem lokali mieszkalnych 

podawanych w tym programie a podanym przez KTBS jest różnica: w programie jest 588, a podaje 

KTBS 593 gdzie zgubiono tych kilka lokali.  Nie rozumie dlaczego budynki przeznaczone do rozbiórki 

mają jeszcze stać do 2025r i chciałby wyjaśnić to jeszcze przed sesją. 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska – jeżeli 

chodzi o sprzedaż lokali to rzeczywiście spodziewamy się spadku sprzedaży w związku z podjęta na 

poprzedniej sesji uchwała w sprawie zmiany bonifikaty. Bonifikaty będą obniżane w związku               

z nakładami ponoszonymi na remonty lokali. Jeżeli chodzi o rozbiórkę  kamienic na zapleczu przy ul. 

Sikorskiego 12,14 nie uzyskaliśmy pozwolenia na rozbiórkę,  ponieważ jest problem wynikający, że te 

budynki zostały wpisane do rejestru zabytków. W chwili obecnej złożyliśmy wnioski do Ministerstwa o 

wykreślenie tych dobudówek. Do momentu, kiedy konserwator nam tego nie wykreśli nie będziemy 

mogli tego rozebrać.  

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wniosła uwag i Przewodniczący  

Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 9 członków obecnych na sali, w głosowaniu 6 głosów 

„za”, 3 głos „wstrzymujące się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

6.5 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „Wiosenna” w mieście Kętrzyn. 

Poinformowała, że w związku z wnioskami właścicieli przyległych nieruchomości o nadanie numerów 
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porządkowych istniejącym budynkom oraz prognozą przyszłej zabudowy zachodzi konieczność nadania 

nazwy „Wiosenna” drodze wewnętrznej położonej w obrębie nr 4 m. Kętrzyn, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 3/10 i część działki nr 23. Nadanie nazw przedmiotowej ulicy umożliwi 

zachowanie spójności w nadawaniu numeracji porządkowej nowo wybudowanym budynkom. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wniosła uwag i Przewodniczący  

Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 9 członków obecnych na sali, w głosowaniu 9 głosów 

„za – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

6.6 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w mieście Kętrzyn. Poinformowała, że            

w związku z systematyczną sprzedażą działek przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną położonych w okolicy ul. S. Batorego w Kętrzynie oraz istniejącą i prognozowaną 

zabudową w przedmiotowym obszarze zachodzi konieczność nadania następujących nazw ulicom 

położonym w obrębie nr 8 miasta Kętrzyn: 

-  ulica Lawendowa dla nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka                      

nr 12/26,   

-  ulica Chabrowa dla nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka                             

nr 12/45,  

-  ulica Wrzosowa dla części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów, jako fragment działki 

nr 12/10. 

Naczelnik Wydziału Katarzyna Jezierska poinformowała, że skonsultowano nazwy z mieszkańcami 

przedmiotowych ulic. Na 11 mieszkańców 9 potwierdziło, 1 z właścicieli posesji nie przyjął takiej 

propozycji i zaproponował nazwę Liliowa zamiast Chabrowa. Pozostali właściciele posesji nie wnieśli 

uwag. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wniosła uwag i Przewodniczący  

Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 9 członków obecnych na sali, w głosowaniu 9 głosów 

„za”,  – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

6.7 Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć omówiła projekt uchwały            

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie i nadania jej statutu. Poinformowała, że 

w związku z docierającymi sygnałami do burmistrzów w sprawie utworzenia takiej Rady, 

Burmistrzowie wystosowali pisma do wszystkich szkół miejskich i do szkół prywatnych oraz szkół 

powiatowych w celu pozyskania oceny czy są za tym, aby młodzieżowa Rada Miejska w Kętrzynie 

powstała. Wszystkie szkoły miejskie odpowiedziały na temat pozytywnie, prywatne również a ze szkół 

powiatowych dostaliśmy jedną odpowiedź pozytywna. W ramach wspierania idei upowszechniania idei 

samorządowej został przygotowany projekt Burmistrza Miasta Kętrzyn. Młodzieżowa Rada składać się 

będzie z 9 radnych a kadencja trwać będzie 2 lata. 

Radny Zbigniew Nowak – poinformował, że w Kętrzynie  już była taka Rada Młodzieżowa …którą ja ją 

tworzyłam jak byłem Przewodniczącym Rady Miejskiej w roku 2000 -2006 i byłem jej pierwszym 
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opiekunem potem opiekunem była Pani Urszula Baraniecka.. rada skończyła swoją działalność bo się 

rozleciało.. Doświadczenie w tym zakresie jest następujące powinien być dobrze zapisany zakres rady  

i ważne są fundusze.  

Radny Jerzy Baranowski - uważa, że w statucie zabrakło treści początkowej – do czego została 

powołana jest Młodzieżowa Rada, powinien być wskazany opiekun, wskazane miejsce posiedzeń, 

siedziby. 

Radny Andrzej Niedźwiecki – zadał pytanie: Komisja Wyborcza w Okręgu nr 5 skąd ten pomysł nie 

warto ograniczyć tej rady tylko do szkół ? 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć – poinformowała, że Komisja 

Wyborcza w okręgach nr 1, nr 2, nr 3, nr 4 to są szkoły podstawowe miejskie i tam będą mogi 

głosować uczniowie tych szkół. 

Natomiast okręg nr 5 jest jako Urząd Miasta dla uczniów…Jeżeli uczeń mieszka w Kętrzynie ale uczy 

się poza Kętrzynem również będzie mógł być w tej radzie.  

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wniosła uwag i Przewodniczący  

Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 9 członków, obecnych na sali, w głosowaniu 6 

głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

6.8 Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  – Katarzyna Kopeć omówiła projekt uchwały          

w sprawie zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018 r.  w sprawie 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

Poinformowała, że na podstawie Wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie w 

sprawie stwierdzenia nieważności § 2 pkt. 1) uchwały Nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 

5 lipca 2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn, zwiększa się odległość z 25 na 35 metrów.  

Radny Zbigniew Nowak – poinformował, że żaden przepis nie reguluje odległości, odległość musiał 

wyprostować samorząd. Czy ta uchwała nie zostanie znowu uchylona ?... Bo to rzadko się widzi, że 

pomiędzy dwoma przedszkolami był sklep monopolowy.  

Radny Jerzy Baranowski – uważa, że ta uchwała jest bardzo ważna i brak jest opinii Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  Radny złożył wniosek o wykreślenie w uzasadnieniu do 

uchwały akapitu zaczynającego się od słów „Rada Miejska w Kętrzynie przyjęła Uchwałę  Nr 

XXXV/259/2021 w dniu 25 marca 2021 r. w sprawie zmiany uchwały nr LVI/328/18 Rady Miejskiej w 

Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018 r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży  i podawania napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn, w której wprowadzono zakaz sprzedaży napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży w godzinach nocnych pomiędzy 22.00 a 

6.00”. 

Radna Wioletta Czech – uważa, że należy wykreślić z uzasadnienia akapit.  

Radny Krystian Abramowicz – uważa, że jest to dobre uzasadnienie, dobry argument dla sądu. 
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Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania wniosku Radnego Jerzego Baranowskiego                

o wykreślenie części akapitu. Komisja przy  udziale  9 członków obecnych na sali w głosowaniu  5 

głosów „za” 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”– pozytywnie zaopiniowano wniosek.  

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały wraz z poprawką. Komisja przy  

udziale 9 członków obecnych na sali w głosowaniu  4 głosy „za” 3 głosy „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”– pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.  

6.9 Radny Zbigniew Nowak omówił projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kętrzynie przeprowadzenia kontroli i złożył autopoprawkę  o wprowadzenie zmiany w: § 1. 

„Zleca się Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie przeprowadzenie kontroli działań Burmistrza 

Miasta Kętrzyn w zakresie realizacji wieloletnich zadań inwestycyjnych pn. „Budowa ul. Górnej w 

Kętrzynie” oraz „Przebudowa ul. Ogrodowej w Kętrzynie”, na które Gmina Miejska Kętrzyn otrzymała 

w 2020 r. 14,3 mln dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg” 

Przewodniczący  Komisji przystąpił do opiniowania autopoprawki Radnego Zbigniewa Nowaka przy 

udziale 9 członków obecnych na sali, w głosowaniu 6 głosów „za”,0 głosów „przeciw” 3 głosy 

„wstrzymujące się”,  – pozytywnie zaopiniowała poprawkę.  

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wniosła uwag i Przewodniczący  

Komisji przystąpił do jej opiniowania uchwały wraz z poprawką przy udziale 9 członków obecnych na 

sali, w głosowaniu 5 głosów „za”,0 głosów „przeciw” 4 głosy „wstrzymujące się” – pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

6.10 Radny Tomasz Komorowski omówił projekt uchwały w sprawie wystąpienia ze Związku Miast 

Polskich. Poinformował, że po przeprowadzonej analizie w jakim miasto należało do związku uważa, że  

współpraca ta nie przynosi korzyści, natomiast miasto opłaca tylko jedynie składkę członkowską           

w wysokości 9.020,78zł. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, że Kętrzyn jest członkiem  ZMP od 2019r., będąc 

członkiem Związku Miasto Kętrzyn wspólnie z innymi samorządami wspiera ideę samorządu 

terytorialnego oraz gospodarczego i społeczno-kulturalnego rozwoju miasta. W ramach związku 

prowadzone są prace programowe, informacyjne, konsultacyjne i szkoleniowe, mające na celu 

wspólne rozwiazywanie problemów w zakresie poszczególnych dziedzin samorządu. Związek stanowi 

platformę wymiany doświadczeń pomiędzy miastami. Umożliwia dzielenie się wiedzą i umiejętnościami 

oraz najlepszymi praktykami pochodzącymi z miast. Wystąpienie z tego związku byłoby izolacją miasta 

od wspólnej pracy na rzecz rozwoju samorządu i udziału we wspólnych sprawach samorządów na 

forum ogólnopaństwowy i międzynarodowym. Wstępując nie liczyliśmy na wymierne korzyści, a na 

wymianę doświadczeń. 

Radny Rafał Rypina – poinformował, że skoro miasto ma takie korzyści będąc w Związku Miast 

Polskich to dlaczego Pan Burmistrz nie udzielił tych odpowiedzi dla Pan Radnego Tomasza 

Komorowskiego. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wniosła uwag i Przewodniczący  

Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 9 członków obecnych na sali, w głosowaniu 2 głosy 

„za”, 5 głosów „przeciw”; 2 głosy „wstrzymujące się”  – negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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6.11 Przewodniczący Komisji  Krystian Abramowicz  przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania pisma według właściwości. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. 

Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wniosła uwag i Przewodniczący  

Komisji przystąpił do jej opiniowania przy udziale 9 członków, obecnych na sali, w głosowaniu 9 

głosów „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Ad. pkt 7. 

Radny Zbigniew Nowak – zwrócił uwagę, że na stronie miasta nie zostało opublikowane Zarządzanie 

Burmistrza nr 101.  

Przewodniczący Komisji Krystian Abramowicz poinformował, że Komisja zapoznała się z następującymi  

pismami ,które wpłynęły do Rady:  

 Komenda Powiatowa Policji w Kętrzynie zwraca się z prośbą o ujęciu w budżecie Miasta 

Kętrzyn kwoty 21 000zł zł na dofinansowanie zakupu samochodu osobowego typu SUV. 

 Wojewódzki Sąd Administracyjny w Olsztynie - wyrok w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na rok 2017 stwierdza nieważność zaskarżonej uchwały w całości.  

 Wniosek Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kętrzynie na 

podstawie którego, zobowiązuje Burmistrza Miasta do zapoznania Radnych rady miejskiej z 

wnioskiem złożonym do Wojewody Warmińsko- Mazurskiego w sprawie pozyskania środków 

na utworzenie miejsca dziennego pobytu seniorów. 

 Pismo Pani B. R. w sprawie Loży Masońskiej. 

Ad. pkt 8. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że do protokołu nie zgłoszono poprawek  i przystąpił do jego 

przyjęcia przy udziale 9 członków, w głosowaniu 9 głosów „za”– przyjęto protokół posiedzenia Komisji 

nr 39/2021. 

Ad. pkt 9. 

Wobec omówienia porządku obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.  
Protokołowała: Joanna Golińska  
 

Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodniczący 
Komisji Gospodarki Komunalnej 

( - ) Krystian Aleksander Abramowicz 

 


